
Als pyrotechnische gecertificeerde en vuurwerkverkooppunt stem ik tegen een permanent verbod op 
afsteken van vuurwerk.

Hiermee stop je niet de overlast, de illegale handel in zwaar knal vuurwerk, wordt het milieu er niet 
beter van, maak je dieren niet stressvrij. De initiatiefnemers denken alleen maar aan het eigen 
straatje en voor de eigen achterban. Het is al bewezen dat deze achterban steeds kleiner wordt, zie 
de laatste verkiezingsuitslag.

Waarom moeten wij als verkooppunt de dupe zijn van misbruik van zwaar illegaal knalvuurwerk wat 
al enige tijd bij wet verboden is om te gebruiken of jn bezit te hebben. Onze verkooppunten moeten 
jaar in jaar uit aan enorme veiligheidseisen voldoen, zorgen samen met de importeurs voor een 
collectie goedgekeurd veilig vuurwerk voor consumenten gebruik. De schade door consumenten 
siervuurwerk is nauwelijks t.o.v. de schade door zwaar illegaal knalvuurwerk. Dit type vuurwerk mag 
geen vuurwerk genoemd worden maar meer een wapen. Type wordt o.a. ook gebruikt bij plofkraken. 
Door het permanente verbod wordt de illegale handel gestimuleerd en klappen de criminele in hun 
handen. 

Vuurwerkshows tijdens de jaarwisseling is een alternatief wat niet werkt. Al jaren verzorgd ons 
bedrijf een eindejaars vuurwerk voor de gemeente Hilversum. De opkomst is nauwelijks, de kosten er 
omheen behoorlijk en de sfeer niet beter. Vaak hangt er ook een agressieve sfeer door alcohol en 
drugs gebruik. Medewerkers voelen zich onveilig met als gevolg dat ze niet meer met oud&nieuw 
willen werken.

De cijfers die genoemd worden qua milieu belasting kloppen totaal niet. Het RIVM heeft al meerdere 
malen onderzoekscijfers naar buiten gebracht dat de belasting nihil is en van tijdelijke aard.

Laat de initiatiefnemers eens instemmen op een hardere aanpak van crimineel gedrag, import en 
handel van gevaarlijk knalvuurwerk en samen met de Nederlandse vuurwerkbranche om de tafel om 
te kijken hoe we het afsteken van Nederlands goedgekeurd vuurwerk nog beter kunnen krijgen.


